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Z Á P I S 

z jednání pracovní skupiny Financování 
které se uskutečnilo 

dne 2. února 2021 
v on-line prostředí Microsoft Teams 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Omluveni: / 

Hosté:   / 
 

(V zápisu nejsou uváděny akademické tituly.) 

 

 
Další jednání pracovní skupiny Financování se koná dle potřeby.  

 

 
Program: 
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6. Přehled zdrojů financování 2021 ............................................................................... 2 
7. Různé, diskuze ........................................................................................................... 2 
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1. Zahájení jednání 

K. Křivánková zahájila v 10:00 hod. jednání a přivítala přítomné účastníky.  
 

2. Program jednání 
K. Křivánková představila program jednání dne 02. 02. 2021. 

 

3. Akční plán 2020/2021 
K. Křivánkové byly zaslány připomínky k obsahu Akčního plánu 2020/2021 od Z. Štěpánové. 

K. Křivánková poděkovala za zaslané připomínky. M. Pánovová informovala o možném způsobu 
zapracování připomínek do řešeného Akčního plánu. 

 

4. SWOT analýza – povinných témat 
K. Křivánková shrnula proces připomínkování SWOT analýzy, která byla vypracována a rozeslána 

k vyjádření. Žádné připomínky K. Křivánkové nebyly zaslány. Z. Štěpánová na jednání upozornila 
na duplicitní zmínku dočasného financování v části hrozby a navrhuje zmínky sjednotit. SWOT analýzu 

nyní předá projektové manažerce, M. Růžičkové. 
 

5. SWOT analýza – prioritních oblastí 

Viz bod č. 4. 
 

6. Přehled zdrojů financování 2021 
K. Křivánková informovala o stavu přehledu zdrojů financování 2021. V přehledu se nyní uvádí i již staré 

a neaktuální výzvy, kde byl již ukončen příjem žádostí. Přítomní členové PS se shodli na očištění 

uvedených zdrojů financování o staré a neaktuální dotační tituly. 
Dále probíhala diskuse nad možnými zdroji financování projektů škol z Modernizačního fondu 

a integrovaných nástrojů ITI a CLLD v zastoupení ITI ÚChA a MAS Naděje o.p.s. 
 

7. Různé, diskuze 

K. Křivánková informovala členy PS Financování o termínu jednání Administrativního týmu 
dne 04. 02. 2021 od 09:00 hod. Dále informovala, že do měsíce dubna se musí PS Financování setkat 

znovu. 
Z. Štěpánová vznesla otázku na téma aktualizaci Strategického rámce dokumentu MAP. M. Pánovová 

odpověděla, že Strategický rámec MAP lze aktualizovat až po půl roce. Dle dostupných informací 
lze předpokládat, že bude aktualizace Strategického rámce probíhat v období května. 

L. Kudrna se upozornil, že i podpořené projekty musí zůstávat uvedeny ve Strategickém rámci. 

K. Křivánková sdílela informace z uplynulého setkání Fóra MAP, kde se mimo jiné řešila náplň práce PS 
Financování v jednotlivých projektech MAP. Mezi příklady dobré praxe lze zařadit dotazníkové šetření 

zaměřené na ředitelky a ředitele škol v MAP a zjištění, co by jim konkrétně pomohlo, nebo také sdílený 
projektový manažer a sdílený IT technik. Členové PS Financování se shodli na vytvoření a provedení 

dotazníkového šetření do škol v MAP. Dotazníkové šetření bude obsahovat jednotlivé oblasti, 

kde by mohli působit sdílení pracovníci. Tvorbu dotazníkového šetření zajistí K. Křivánková společně 
s ostatními členy PS Financování. 

T. Harant informoval o nadcházejícím přechodném období v rámci Programu rozvoje venkova a nové 
příležitosti pro školy na území MAS Naděje o.p.s. v podobě příjmu podpory z opatření článku 20. Jednou 

z podmínek podpory je uvedení projektu ve Strategickém rámci MAP a strategickém rozvojovém 
dokumentu obce. Více informací je dostupných ZDE. 

 

8. Závěr jednání 
Na závěr K. Křivánková poděkovala všem účastníkům jednání za účast a ukončila jednání v 11:10 hod. 

 
Zapsal:  

T. Harant   ……………………………… 

 
 

Přílohy:  
Příloha č. 1   Prezenční listina 

http://www.masnadeje.cz/novinky/podpora-uzemi-3/zakladni-sluzby-a-obnova-vesnic-ve-venkovskych-oblastech-1183cs.html

